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Geachte leden van de gemeenteraad van Heerhugowaard, 
 
Kennisnemen van 
Informatie (persbericht) vanuit HVC over het stopzetten van het onderzoek naar 
samenwerkingsmogelijkheden tussen HVC en AEB (afval energiebedrijf Amsterdam). 
 
Inleiding 
Via eerdere raadsinformatiebrieven heeft het college de gemeenteraad geïnformeerd over het 
onderzoek van HVC naar samenwerking tussen HVC en AEB (afval energiebedrijf Amsterdam) 
met daarin de toezegging dat wij u zouden blijven informeren over de stand van zaken. 
 
Op 11 september heeft HVC de aandeelhouders geïnformeerd over de voorkeur van de 
gemeente Amsterdam om met HVC de ‘publieke route‘ te verkennen voor het oplossen van de 
problematiek rond AEB. Tijdens de aandeelhouders informatiebijeenkomst op 20 september 
heeft HVC onder meer een toelichting gegeven op het verkennend onderzoek naar de 
haalbaarheid van zo’n samenwerking met gemeente Amsterdam, waaronder de inbreng van 
AEB. Ook zijn de uitgangspunten en randvoorwaarden van HVC voor een dergelijke 
samenwerking, alsmede de betrokkenheid van de aandeelhouders, toegelicht.  
 
Inmiddels is er meer informatie vanuit HVC die wij met u willen delen.  
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Kernboodschap 
De Heerhugowaardse gemeenteraad volgt  de informatie rond het onderzoek met interesse en 
blijft kritisch meedenken, gelet op gestelde vragen vanuit raadsfracties. Het college wil deze 
fracties bedanken voor het constructief meedenken in dit complexe vraagstuk. Inmiddels is 
duidelijk geworden dat de gemeente Amsterdam, AEB en HVC op basis van de eerder 
aangegeven uitgangspunten en randvoorwaarden (zie raadsinformatiebrief van 1 oktober) met 
elkaar niet tot een werkbare variant kunnen komen. De te delen informatie is door HVC verwerkt 
in een persbericht. De komende algemene vergadering (december) licht HVC een en ander 
nader toe.  
 
Persbericht HVC 
 

HVC stopt onderzoek naar AEB 
 
Afgelopen weken hebben gemeente Amsterdam, AEB en HVC overleg gevoerd over de 
publieke voorkeursroute van de gemeente Amsterdam door het onderbrengen van de 
activiteiten van AEB bij HVC. In de afgelopen periode zijn mogelijkheden verkend binnen 
de kaders, zoals die door HVC vooraf zijn aangegeven, maar zijn de gemeente 
Amsterdam, AEB en HVC met elkaar niet tot een werkbare variant gekomen waarin HVC 
de verbrandingsactiviteiten kan overnemen. HVC ziet daarom af van verdere 
verkenningen naar de overname van deze activiteiten. De contacten met de gemeente 
Amsterdam zijn zeer constructief en goed verlopen. 

 
Consequenties 
Wat het college betreft is de conclusie voor nu dat zij verder geen actie onderneemt, tenzij er 
nieuwe ontwikkelingen zijn. Het dossier kan met dit uitgangspunt worden afgesloten.  
 
Communicatie 
Voorlopig blijft het verzoek vanuit HVC om bij vragen vanuit de media en pers over dit onderwerp 
door te verwijzen naar HVC. Deze afspraak is tot nu toe prettig verlopen.  
 
Vervolg 
Voor nu zijn er geen geplande vervolgstappen.  
 
Bijlage(n) 
n.v.t. 
 
Hoogachtend, 
 
 
Burgemeester en wethouders van Heerhugowaard, 
de secretaris, de burgemeester, 
 

  
 
A.S. Meijer 

 
A.B. Blase 

 


